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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megszűnt-e a gyorshajtások száma a kamerák 
felszerelésének következtében a Szentendrei úton?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2018 novemberében a Fővárosi Közgyűlés egyhangúlag döntött arról, hogy a gyorshajtások és 
gyorsulási versenyek megakadályozása érdekében közlekedésbiztonsági kamerákat szerelnek fel 
többek közt a III. kerületi Szentendrei út kivezető oldalán a Záhony utcai kereszteződés előtt, a 
bevezető oldalon pedig a Mátyás Király úti kereszteződés előtt.

A fentiekkel kapcsolatban kérném Öntől a következő kérdések megválaszolását:

Észleltek-e bármiféle változást a gyorshajtások esetében a Szentendrei úton a kamerák felszerelése 
óta?

Megszűnt-e a gyorshajtások száma a kamerák felszerelésének következtében a Szentendrei úton?

Történt-e bejelentés sebességtúllépés miatt a rendőrség felé erről az útszakaszról, amióta a 
kamerákat felszerelték?


